To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR

REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING

Date: 01-06-2022 02:45:41 PM

Subject: Appointment of a representative of a board

member

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 01-06-2022 PM 02:45:41

The Professional Company for Real Estate Investments and Housing presents you with best regards, later to the letter of the Regular Bar Association No. (74/4026/2022) dated 05/29/2022, please note that Mr. Yahya Salem Muhammad Abu Aboud - the respected representative of the Regular Bar Association in the membership of The Board of Directors of the Professional Company for Real Estate and Housing Investments as of May 29-2022 instead of the previous representative, Mr. Mazen Najib Awad Rashidat.

تهديكم الشركة المهنية للاستثمارات العقارية و الاسكان اطيب التحيات, لاحقا لكتاب السادة/ نقابة المحامين النظاميين رقم (2022/4026/74) تاريخ 2022/05/29, يرجى العلم بتسمية الاستاذ/يحيى سالم محمد ابو عبود - المحترم ممثلا لنقابة المحامين النظاميين في عضوية مجلس ادارة الشركة المهنية للاستثمارات العقارية و الاسكان اعتبارا من 29-50-2022 بدلا من الممثل السابق الاستاذ/مازن نجيب عوض رشيدات.

29-05-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti

Bourghal

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal